
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 8. november 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 31
Vil ministeren oplyse størrelsen af omsætningen i 2019, 2020 og 2021 hos Kammeradvo-
katen fra de selskaber/virksomheder, som staten helt eller delvist ejer? Kan ministeren 
bekræfte, at omsætningen med disse selskaber fortsat ikke er inkluderet i de officielle 
tal for statens brug af Kammeradvokaten? Kan Ministeren herudover bekræfte, at den 
opgørelse (over statslige selskabers omsætning med Kammeradvokaten), der fremgår af 
svaret på FIU alm. del - spørgsmål 6 (2019-20) udelukkende stammer fra tal fra Kamme-
radvokaten, og således ikke fra staten/statens selskaber? Vil ministeren samtidig oplyse, 
om Kammeradvokaten har været konsulteret før ministerens besvarelse af spørgsmålet til 
Folketinget?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Preben Bang Henrik-
sen (V).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 23. november 2021.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Preben.Henriksen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jens Joel
formand
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